
Odpowiedź nadeszła 29.07.2014r. o godz. 10.00

Dotyczy: Odpowiedź na korespondencję nr MZUK-12707/2014/Żerniki, 
  prośba o budowę siłowni zewnętrznych

Szanowna Pani
Florentyna Sokołowska
Stowarzyszenie Społeczno-Kulturalne "Żerniki"

W odpowiedzi na Państwa wniosek, dotyczący instalacji siłowni zewnętrznych na terenie Osiedla Żerniki, 
Wydział Kultury i Promocji uzyskał informację z Miejskiego Zarządu Usług Komunalnych, że wzmiankowany 
w Państwa piśmie obiekt przy ul. Paderewskiego powstał z myślą o mieszkańcach zarówno Osiedla 
Obrońców Pokoju, jak i Osiedla Żerniki. Celem jego budowy było zaspokojenie potrzeb obydwu 
sąsiadujących ze sobą dzielnic. W związku z powyższym uprzejmie informuję, że Miejski Zarząd Usług 
Komunalnych nie planuje budowy kolejnej siłowni w tym rejonie miasta.

Z poważaniem
Katarzyna Łosicka
Naczelnik Wydziału
Kultury i Promocji Miasta


